
Zápis z jednání Osadního výboru Horní Stakory 26. 5. 2020 v hasičské zbrojnici od 

17:30 hodin 

Účast členů: P. Švestková, M. Rybář, Ing. Mlejnek, L. Antoň, J. Horák, M. Štěpánek 

Omluven: J. Krejčí 

Přizvaní zastupitelé: Ing. Blecha 

1) Rekonstrukce hasičárny a pronájem bytu ve škole – P. Švestková informovala o 

jednání rady města, která na základě žádosti p. Jancákové o poskytnutí bytu ve škole 

pro činnost společenských a kulturních aktivit města Kosmonosy a Horní Stakory, 

rozhodla o dočasném pronájmu tohoto bytu a to na dobu 12 měsíců. V případě 

rekonstrukce hasičárny nebude možné její prostory využívat. Město připravuje 

výběrové řízení na opravu ve dvou etapách. 

 

2) Dětský den – spolek aktivní matky ve spolupráci s hasiči připravují na sobotu 6. 6. 

2020 od 16 hodin Dětský den. Součástí bude spálení dřeva připraveného na pálení 

čarodějnic, které nemohlo proběhnout. Zapálení proběhne asi ve 20 hodin. 

 

3) Altán na obecním hřišti – hasiči provedli nátěr konstrukce, P. Švestková zjistí možnost 

provedení podlahy z betonových dlaždic. 

4)  

5) Oprava cesty do Chaloupek – J. Horák upozorňuje na nezbytné provedení oprav od 

hřbitova po strouhu – v této části nepovede kanalizace a je po zimním provozu 

poškozena. Osadní výbor doporučuje provedení opravy. 

 

6) Budování splaškové kanalizace -  Ing. Blecha informoval o zahájení přípravných 

prací. Zázemí si stavební firma domluvila na několika místech v obci. Nejprve bude 

pokládáno tlakové potrubí po polích směrem do Chaloupek a Mladé Boleslavi. 

Většina dokumentací pro stavbu přípojek byla občanům, kteří si ji objednali u 

projekční firmy ŠINDLAR s.r.o. doručena poštou na dobírku. Zatím nejsou evidovány 

mezi občany problémy, které by mohl pomoci osadní výbor řešit. Správní odbor 

připravuje zadání projektové dokumentace na rekonstrukci vytipovaných obecních 

komunikací po dokončení kanalizace po etapách. 

 

7) Oprava a doplnění obecního rozhlasu – M. Rybář upozornil, že sloup před č.p. 87 je 

po nárazu ohnutý a nestabilní, je třeba ho opravit. Ing. Mlejnek upozornil, že v lokalitě 

nad školou není hlášení obecního rozhlasu slyšet a bylo by třeba doplnit reproduktor 

tímto směrem. Osadní výbor žádá o provedení opravy stožáru a doporučuje doplnění 

reproduktoru směrem za školu. 

Příští jednání proběhne v úterý 23. 6. 2020 od 18 hodin. 


